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3. Styrets beretning. 

4. Årsregnskap. 

5. Innkomne forslag. 

6. Valg. 

 

1. Godkjenning av innkalling og dagsorden 

Kunngjort på velforeningens Facebooksider. 

 

2. Valg av møteleder: 

Forslag – leder av velforeningen Bjørn Boge 



3. Styrets beretning for 2024 

 

Styret i Ekholt og Dilling velforening består i 2024 bestått av følgende personer: 

 

Bjørn Boge   Leder og kasserer 

Karine Westerveld  Nestleder/Sekretær 

Tom Christensen   Styremedlem  

June Alice Aanes  Styremedlem 

Thor-Erik Claussen  Styremedlem 

Trond Lerfaldet  Styremedlem 

Florian Sperr   Styremedlem 

Frode Lund   Varamedlem 

Heidi Mongstad  Varamedlem 

 

Det har i alt vært gjennomført fire styremøter i 2024.  Den 19.3., 16.4., 10.6. og 16.9. Vi 
gjennomførte årsmøte for 2023, den 19.3.2024. 

 

Styret har valgt å dele velets arbeide inn i følgende prioriteter i 2024. Dette er basert på  
velets valgbrosjyre laget til valget september 2023: 

 

- Vei og trafikk 

- Det grønne/miljø 

- Lekeplasser mm 

- Fokus på Vang skole 

- Eldrebo 

- Annet 

- Økonomi 

 

 

 



1. Vei og trafikk: 

- Vi valgte et eget utvalg i styret som skulle prioritere vei og trafikk. Dette var 
bestående av Trond, Tom og Frode. 

- Hatt statusmøte med Statens Vegvesen omkring RV19 i sept. 

- Olaf Schmedling – som har vært med i styret for Ekholt og Dilling velforening i en 
årrekke, fikk æren av å «sette av»  siste salven for gjennombrudd i Carlbergtunnelen i 
sept. 

- Etter 10 år med purring  ovenfor kommunen ble det lys i og langs Båthavnveien 
«reparert». Dette fremkom som et prosjekt av «tryggere skolevei» og  gatelys ble ført hele 
veien frem til Vang skole.  

- EDV har hatt flere møter med Fylkesordføreren i Østfold Sindre Martinsen-Evje 
om sikring av Larkollveien som skolevei til Rygge Ungdomsskole - i samarbeid med KFU 
(Kommunale Foreldreutvalg Moss/FAU Rygge ungdomsskole). Vi fikk tildelt 500.000 
kroner til fartsdempende tiltak og skilt om lavere fartsgrense – hvor alt sto på plass ved 
skolestart i august. Saken ble behørig markert med pølse i vaffel og førstesideoppslag i 
Moss Avis. En av de syklende ungdomselevene beskrev det slik:  

«-Veldig bra. Jeg merker forskjellen. Bilene kjører ganske mye saktere her nå.» 

- Velet har hatt møte med både leder i Planavdelingen, Vibeke Rosenlund og 
Mariann Dalseth ifm oppfølging av Høyda-planen, og de trafikale utfordringene som 
ligger i den. 

 

2. Det grønne & miljø: 

- Saken omkring Fuglevik renseanlegg har utvilsomt tatt mest tid. Vi har kjempet 
for å få fullgode alternative utredninger av plassering av Fuglevik renseanlegg. Vi tror at 
den saken alene har tatt 2/3 av alle timene vi har brukt på vel-arbeide dette året.  

- EDV har hatt egne møter på Stortinget med stortingsrepresentantene:  

Siri Gåsemyr Staalesen (Ap), Kjersti Wøyen Funderud (Sp) og Heidi Greni (Sp),  

Kristoffer Robin Haug (MDG)  og rådgiver Knut Falk Qvigstad (MDG).  

- Vi har hatt kontakt på ulike måter med en rekke stortingsrepresentanter bl.a.: 

Tage Pettersen (H), Erlend Wiborg (Frp) og Katrine Kleveland (Sp) samt med 
Statssekretær Kjersti Bjørnstad (Sp) i Klima – og Miljødepartementet. 

- Vi har hatt lokale møter med Høyrepolitikerne: Ordfører Simen Nord og st.repr. 
Anne Kristine Linnestad, samt Jan Otto Syvertsen, Arild Furuseth og Bjørn Mikarlsen. 
Samt et eget møte med folkevalgte fra MDG og Ny Kurs via Johan Kristian Rud (1. 
kandidat MDG Østfold) og Benedicte Lund (MDG) + Arild Svenson (leder PBT)og et eget 
møte med Journalist Tommy Olsen i VANytt og Benedicte Lund (MDG) 



- Vi har også hatt Teams-møte med lederen i Huseierne Morten Andreas Meyer, 
som har støttet VEAS prosjektet med henblikk på dyre bokostnader. 

 

Andre saker: 

- Velet gjennomførte befaring i Dyreskogen med Sindre Westerlund Mork (V 

 - Vi har også hatt et avisinnlegg om hvor den nye «Kirkealléen» ble av , 7-8 år etter 
at  den gamle alléen ble fjernet. 

- Deltatt på møte i regi av Moss og Rygge Sp, om UKL Rygge, dette med 
landbrukssjef Harald Urstad som foredragsholder. 

- Vi fikk kr.22.000 av Sparebank 1´s gavemidler til rydding og ferdigstillelse til 
Amtmannens grav. Vi har satt opp nytt gjerde i minnelundens  bakkant, samt at 
gravsteinen er blitt malt opp. 

- -Vi fikk Sparebankstiftelsen DnB 150.000 kroner for 2024/2025 til prosjekt 
«Historisk Vandring». Her har vi allerede fått utgitt historien til Vang skole, samt et 
«historisk» kart over Værne kloster området, dette i samarbeide med DNT Vansjø. 
Velforeningen har tekst-satt det meste på det nye kartet. Vi står nå i innspurten på 
historiehefte for mellomskoletrinnet, samt et veilederhefte for lærerne. Innledet 
samarbeid med Sandnes Media i Larvik og en ung, lokal illustratør fra Ekholt. 

- Vi har også hatt møte med mossefirmaet Wittario, om en mulig digital 
«historieformidling». Her er vi avhengig av økonomisk støtte for å evt. gå videre med 
prosjektet. 

- Den kjente maleren Hans Gude ble født for 200 år siden i 2025. Han var i en 
årrekke bosatt på Feste, hvor han malte. Og dette kunne være spennende å markere i 
2025.  

- Vel’et hadde et møte med styret i Rygge Kunstforening. Mulig det kan bli en bok 
og en utstilling – 2025 vil vise. 

- Velet har også hatt møte med kulturavd.  i Moss kommune ved Arnt Fredheim og 
Markus Dvergastein om «vandrespel» med fokus på historiske høydepunkter i 
nærområdet. Når det gjaldt søknad om den kulturelle skolesekken virket dette 
omfattende – og kommunen kunne ikke bistå noe særlig her. Vi avventer. 

- Har hatt et tett samarbeide med byantikvaren Trine Syvertsen om 8 benker og 
informasjonsskilt i herregårdslandskapet, samt vandrerunde og tekster. Alt ligger klart 
på lageret nå. Kommer opp i 2025, monteres opp av Moss kommune. 

- Hatt møte Charlotte Aune Bryne i Moss kommune om gjennomføring av 
Naturmangfoldsplan. 

 



- Har varslet Moss kommune om «svartliste» -arten parkslirekne og 
forskningsprosjektet til NIBIO som ble avsluttet i 2020 på Fuglevik, uten at kommunen 
har reagert eller ryddet etter NIBIO. 

- Varslet om behov for vedlikehold av ruinene i Kajalunden. 

- Oppfølging av prosjekt gårdsdammer og vanningsdammer i UKL Rygge fra 2023. 

- Erik H. har bistått med å plukke søppel på Ekholt 

 

3. Lekeplasser & uteområder: 

- Etter gave fra A-media i 2023, ble det innkjøpt diverse lekeapparater  for  omlag 
100.000 kroner høsten 2023.Med en solid kontakt med Moss Kommune om montering 
og ansvar for  innkjøpte lekestativ til lekeplassen på Beite, ble disse montert av 
kommunen i mai -2024. Plassen ble innviet med felles-grilling på St. Hans aften. Naboer 
har snekret flere benker til «stedet». 

- Vi har innledet et samarbeide med Oslo Caravan Club (OCC) på Fuglevikstranda 
og en opprusting av  lekeaktiviteter på stranden. 

- I samarbeid med elever ved Malakoff vgs fikk vi laget 8 nye benker som er 
plassert rundt om i velområdet.  Samtidig jobber vi med ungdomsskole om vedlikehold 
av «gamle» vel-benker. Vi hadde en Spleise-aksjon som ble øremerket til materialene og 
utstyr til disse to prosjektene. Innbyggerne virker begeistret og takknemlig! 

 

4. Fokus på Vang skole: 

- Omtale og synliggjøring av ny fotballbane for og ved Vang skole. 

- Velet har laget og utgitt en brosjyre kalt «Vang skole 160 år»  og gitt denne som 
gave til elever og lærere. Hensikten har vært å sette et positivt fokus på skolen, før  
arbeidet med «kutt» innen skolesektoren starter i 2025. 

- Delte ut to brosjyrer til alle i kommunestyret på siste kommunestyremøtet i 2024, 
hvorav «Vang 160 år» var en av dem. 

 

5. Eldre-bo: 

- Utfordringene rundt Tverrveien 6  lever fortsatt så lenge posisjonen ikke finner  
alternativ bruk av tomten. Hatt møter mer Nicklas Eriksen og Jørn Ramberg om 
Tverrveien 6. 

- Hatt møte med gruppeleder i Moss Høyre, Jorund Wiborg, Greta Kant med fokus 
på å få flere trygghetsboliger nå. Og eget møte med Irene Hetmann Landgren (Ap), 
Barham Azadi (SV), Remi Sølvberg (R) og Kasy Børve Galgalo (Krf.) om samme tema. 



 

- Leder og nestleder har deltatt på en møteserie i regi av Moss kommune som 
omhandler Boligpolitisk plan – med fokus på de eldre. 

- Hatt møte med Anne Bramo  - leder ved Velferdssentralen Seniorsenter. 

 

6. Annet: 

- Sammen med endel tidligere ansatte ved «Ryggeheimen» dro vi i gang 
«Velkommen til bords» - et middagstilbud for eldre hjemmeboende, hver torsdag. Etter 
søknad bevilget Moss kommune kr.25.000 til prosjektet. Velforeningen holder tak i 
økonomi-delen og bistår mtp markedsføring. Det ble oppstart i august-24. Og tilbudet 
ble populært fra første stund. En godt voksen kvinne sa; "Nå har jeg endelig grunn til å 
pynte meg! ". En annen; "Jeg har truffet noen som bor i samme oppgang som meg, som 
jeg aldri har hilst på før!"  

- Velforeningen deltok på møte med politikerne hvor lag og foreninger kunne legge 
frem ønsker til budsjettet for 2025. Hvor «Velkommen til bords» var en av to saker vi 
kjempet for nye midler for. Og fikk! 

- Fikk i november 2024 innvilget kr.100.000 UKL-midler av Landbrukskontoret i 
Moss og Råde til utgivelse av  «Herregårdslandskapet i Rygge» i vellets regi. Men Bjørn 
hadde allerede iverksatt bestillingen (da det drøyde så lenge med å få tilbakemelding på 
søknaden), derfor mistet vi de pengene. Må følges opp i 2025, med muligheten for å få 
støtte da.  

- Vi deltok på møte om å etablere et felles «Vel Forum» for hele Moss.  Vi 
aksepterte ikke  en overstyring av  lokal ledelse, slik flere andre velforeninger heller ikke 
ønsket.  

- Har hatt flere møter og samtaler med Titti Aarnes i Ny Kurs om ungdomsklubb på 
Høyda, samt vært på befaring og sett på alternativer. Våren-24 heiet velforeningen på 
ungdomsforelder Tone Gran-Akre som talte på «Åpne halvtime» for hovedutvalg for 
oppvekst, aktivitet og inkludering – med spørsmål om hvorfor det tar så lang tid å få 
ungdomsklubben på plass for alvor. Velforeningen deltok på møte med politikerne før 
budsjettet skulle lande i desember – da lag og foreninger kunne legge frem ønsker til 
budsjettet for 2025. Hvor «Fritidsklubb Høyda» var en av to saker vi kjempet om midler 
for. Og fikk! 

- Sendt søknader til Sparebank 1, Sparebankstiftelsen DnB til ulike prosjekt innen 
«historisk vandring» og «Velkommen til bords». 

- Etter planlagte vedlikeholdsarbeider har Moss kommune vedlikeholdt 
toaletthuset på Festestranda våren 2024. Det setter vi pris på! 

- Vi etablerte Norsk Tippings «Grasrotandel», som en ny innkomstkilde til velet. I 
den forbindelse laget vi også en  kort reklamefilm om vår velforening. 



 

- Sammen med gårdbruker på Nordre Bakke gård ble det selvplukk og salg av 
solsikker på jordene rundt Fuglevik, dette til inntekt for Ukraina. 

 

 Velet har vært i Moss Avis slik i 2024: 

o Leserinnlegg: Større anlegg yter best ( 15.03.24) 

o Omtale: Kunne feire en litt tryggere skolevei (31.08.24) 

o Omtale: Med flunkende nytt kart...» (17.10.24) 

o Leserinnlegg: Kan vi stå samlet om alternativ 5? (28.11.24) 

 

7. Økonomi: 

- Økonomien i velforeningen har hatt en kreativ vekst siden oppstarten. Mye av 
midlene i 2024 er bundet opp i ulike prosjekter, som vil bli videreført  inn i 2025. Velet 
har gjennomført tre lørdager med loddsalg, hvor bedrifter og privatpersoner bidro med 
premier.  Salg av nye kart og salg av «Vang-brosjyre» har også gitt inntekter. 

 

- Spleiseaksjon for benke-prosjekter var andre måter å få inn midler på. 

 

- Slik har årsresultatet utviklet seg  siden oppstart: 

o Årsmøte 2021, inntekt på kr. 1.733, negativt resultat kr. 12 

o Årsmøte 2022, inntekt på kr. 8.156, positivt resultat kr. 4.075 

o Årsmøte 2023 inntekt på kr. 153.192, positivt resultat kr. 11.197 

o Årsmøte 2024 inntekt på. kr.177.348, positivt resultat kr. 83.138*) 

  

*) Kr. 70.870,16 av dette beløpet er bundet opp i oppsatte prosjekter (historisk vandring 
og  Velkommen til bords frem til 1.5. 2025). Kr. 12.267,84 er igjen til drift – evt. nye 
prosjekter. 

Vi har også fått innvilget støtte til øremerkede prosjekter hvor pengene kommer inn på 
velkontoen i 2025 (70.000,- historisk vandring og 20.000,- til Velkommen til bord fra 1.5. 
2025) 

 

 



 

4. Årsregnskap: 

 

Regnskap føres i dag av kasserer basert på bankutskrifter, godkjennes av styret og 
vedtas av Årsmøtet. Nytt i år er også kvalitetssikring av ekstern ressurs. Se 
økonomivedlegg. Vedlegg 1 

Velforeningen har ikke egen medlemskontingent for å være medlem. Facebook-gruppen 
«Ekholt og Dilling velforening» har 897 medlemmer (744 i 2024), og den «gamle» FB-
gruppen til «Dilling velforening» har 500 medlemmer (530 i 2024)  

Vi satte stor pris på alle de som ble med på en «spleis» til benker i 2024. Og gaver som 
ble gitt fra bedrifter, borettslag og private i forbindelse med lotteriene vi har hatt. 

 

 

5. Innkomne forslag:  

Fra styret i Ekholt og Dilling velforening: 

Den økonomiske beholdningen har økt betydelig i 2023 og videre inn i 2024. De fleste av 
de økte inntektene er midler vi har søkt om og fått som gave/sponsing, og er bundet opp 
i prosjekter.  I stedet for å «kjøpe» en dyr revisor-jobb har vi heller laget 
prosjektregnskap. Men velforeningen har nytt siden i fjor fått en ekstern ressurs til å 
gjennomgå regnskapet for 2024. For å kvalitetssikre tallene. Denne nye ordningen 
ønsker vi som styre å legge inn som ordning i våre vedtekter.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



 

6. Valg: 

 

Forslag til medlemmer til styret: 

 

Leder:     Bjørn Boge (Dilling) Ikke på valg 

Nestleder:  Karine Westerveld (Ekholt) På gjenvalg, for 2 år 

Styremedlem: Tom Christensen (Ekholt) Ikke på valg  

Styremedlem:  Trond Lerfaldet (Dilling) Ikke på valg 

Styremedlem:  Thor-Erik Clausen (Ekholt) Ikke på valg 

 

Styremedlem:  June Alice Aanes (Dilling) På gjenvalg, for 2 år 

Styremedlem: Florian Sperr (Dilling) På gjenvalg for 1 år 

 

Varamedlem:  Frode Lund (Ekholt) Ikke på valg 

Varamedlem:    Heidi Mongstad (Dilling) Ikke på valg 
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